
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 15. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 242

Ministeren har i forbindelse med den bebudede undersøgelse af revisionsplig-

ten til Finans.dk den 12. januar 2018 udtalt: ”Men der vil desværre altid være

sager, hvor virksomheder forsøger sig med i momssvindel eller anden økono-

misk kriminalitet, revisionspligt eller ej, men det er jo derfor, at vi har regler, så

vi kan sætte ind med skærpet revisionspligt overfor virksomheder, der fx bliver

dømt for at overtræde skattelovgivningen " Kan ministeren redegøre for, hvor

mange gange Erhvervsstyrelsen har gjort brug af bestemmelserne i årsregn-

skabsloven siden den første revisionspligtlempelse i 2006, og dermed hvor

mange selskaber der de enkelte år er blevet pålagt revision fra Erhvervssty-

relsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. juni 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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